
Aan het college van B en W van de gemeente Groningen 

 

Betreft: schriftelijke vragen ex. art. 42 RvO inzake geen streekbussen over de Zaagmuldersweg 

 

Groningen, 7 januari 2014 

 

 

Geacht college, 

 

Het ingaan van de nieuwe dienstregeling van Qbuzz per 1 januari 2014, is tot nu toe redelijk soepel 

verlopen. Het veranderen van meerdere buslijnen en de toevoeging/samenvoeging van verschillende 

lijnen in de zogenaamde Qlink-lijnen zorgt ervoor dat reizigers even moeten zoeken, maar daarna 

hun weg vinden.  

 

Toch is er bij de invoering van de nieuwe dienstregeling een (onnodig) onvoorzien probleem 

opgetreden. De SP-fractie heeft van zowel via media op 6 januari 2014 (DvhN, RTVNoord en 

OOGtv), als via bewoners van de Oosterparkwijk, vernomen dat de bocht 

Oosterhamriktracé/Zaagmuldersweg te krap is voor de bussen. Hierdoor kunnen de streekbussen 40, 

61, 65 en 165 niet over de Zaagmuldersweg rijden. Deze rijden nu via de Petrus Campersingel langs 

de Oosterparkwijk in plaats van er doorheen. Waardoor er amper nog bussen door deze wijk heen 

rijden. 

 Zoals u weet wordt door het schrappen van de “oude” buslijn 4 een flink deel van de 

Oosterparkwijk niet meer bediend. De SP-fractie is verbaasd dat de “nieuwe” lijnen die vanaf 2014 

rijden niet eerst getest zijn en vindt dat het probleem met de bocht 

Oosterhamriktracé/Zaagmuldersweg zo snel mogelijk opgelost moet worden.  

 

Naar aanleiding van bovenstaande heeft de SP-fractie de volgende vragen aan u: 

1. Bent u het met de SP-fractie eens dat het probleem met de te krappe bocht 

Oosterhamriktracé/Zaagmuldersweg gemakkelijk voorkomen had kunnen worden door het 

rijden van testritten? Zo ja, waarom is dit niet gebeurd? Zo niet, waarom niet? 

2. Zijn er bij de invoering vergelijkbare problemen opgetreden? Zo ja, kunt u de raad hier zo 

snel mogelijk over informeren? Zo niet, gelukkig maar. 

3. Bent u het met de SP-fractie eens dat het probleem met de te krappe bocht 

Oosterhamriktracé/Zaagmuldersweg zo snel mogelijk verholpen moet worden? Zo ja, bent u 

bereid om tijdens of voor de commissievergadering Beheer en Verkeer van 22 januari deze 

vragen van een antwoord te voorzien? Zo niet, waarom niet? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Jimmy Dijk 

SP-fractie 


